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1.O According to the different options configuration, all compatible with all kinds of cloth, including bed sheets, quilt cover, tablecloths 

and small pieces of linen fast and smooth delivery.

2.O According to the type of linen, delivery cloth can handle up to 1000 pieces of linen per hour, to achieve high production capacity.

3.O The main drive, electronic control, pneumatic components are used in Europe and the United States and Japan brand, to ensure 

reliability.

4.O Chinese PLC large LCD screen control interface, with ironing machine and folding machine linkage control, adjust the program 

convenient and quick;

5.O Option: 3 station or 4 station, bypass mode.

1.根据不同的选项配置，全部兼容处理各类布草，包括床单类，被套类，桌布类及小件布草的快速搌平和送布。

2.根据布草的类型，送布每小时最大可处理 1000 件布草，达到极高的产能。

3.主要传动，电控，气动部件均采用欧美及日本品牌，保证可靠性。

4.中文 PLC 大液晶屏控制界面，可与烫平机和折叠机联动控制，调整程序方便快捷 ;
5.可选项 : 3 工位或者 4 工位，旁通模式。

1.

Model 型号 ZB-3300

The Max Width of Linen 最大布草宽度 mm 3300

Station Number 工位数 3

Working Speed 运行速度 m/min 5~40

Nominal Voltage 额定电压 v/hz AC380/50

Motor Power 电机功率 kw 8.2

Minimum Air Inlet Pressure 最低进气压力 Mpa 6.5

Air Consumption 耗气量 m³/min 40

Size(L×W×H) 外形尺寸 mm 4745×2835×2750

Total Weight 整机重量 kg 3750

ZB系列展布机
ZB Series Spreading Machine
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